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Školská komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 
  Košice: 04.06. 2024 

  Číslo: 01581/2024/OSK-21715   

Vybavuje: Mgr. Andrea Gajdošová 

e-mail: andrea.gajdosova@vucke.sk  

   telefón: 055/7268 145 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 10. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konanej dňa 03. 06. 2024 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

3. Rokovací poriadok Zastupiteľstva KSK 

1. Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

2. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja 

4. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024                                                    

5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024 

6. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej   

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

7. Implementácia projektov v oblasti vzdelávania a športu na školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK - úloha z Plánu úloh na I. polrok 2024 

8. Iniciatíva Európskej komisie a WB – Catching  Up Regions, dobiehajúcim regiónom 

úloha z Plánu úloh na I. polrok 2024 

9. Návrhy, podnety a požiadavky   

10. Rôzne 

11. Záver 

 

        

K bodu č. 1 

10. rokovanie školskej komisie otvoril a prítomných privítal predseda komisie PhDr. 

Marek Čižmár. 
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Z 25 členov komisie bolo prítomných 18 členov komisie, v úvode rokovania 14 

členov.  

Prítomná bola nadpolovičná väčšina všetkých členov a predseda komisie konštatoval, 

že komisia je uznášaniaschopná. 

Predseda komisie privítal na rokovaní  hostí:  zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľ. Palkovú, 

hlavného kontrolóra Ing. Jozefa Hudáka a zástupcu za odborový zväz školstva Mgr. Ľ. 

Kvašňáka a prítomných zástupcov odboru školstva. 

Predsedajúci upozornil prítomných, že v zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií 

KSK sa z rokovania komisie vyhotovuje zvukový záznam  použitím diktafónu výlučne  

pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Materiály boli pred rokovaním komisie zverejnené v digitálnom zastupiteľstve   

a členovia komisie sa mali možnosť s nimi oboznámiť. Všetkým členom komisie bola mailom  

zaslaná pozvánka s programom rokovania. Predseda komisie vyzval na zmenu 

alebo  doplnenie programu rokovania.  

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní:14      

Za: 14   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie  č. 17/2024  

Prítomní členovia komisie schválili program rokovania školskej komisie podľa zaslanej 

pozvánky.  

 

K bodu č. 2  

Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenia prijaté  na 9. rokovaní školskej komisie k materiálom predloženým na rokovanie   

Zastupiteľstva KSK boli  splnené. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 16    

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 18/2024  

Prítomní členovia školskej komisie berú na vedomie plnenie uznesení. 

 

K bodu č. 3 

 

Rokovací poriadok Zastupiteľstva KSK 1. Prerokovanie protestu prokurátora proti 

ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja a Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja.  
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Za spracovateľa materiál uviedla PhDr. A. Heribanová. Z dôvodu zaslaného protestu 

prokurátora Krajskej prokuratúry proti niektorým ustanoveniam Rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva KSK boli Dodatkom č. 1 k Rokovaciemu poriadku  uvedené ustanovenia 

upravené v súlade so zákonom č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 17    

Za: 17  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie  č. 19/2024  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť  materiál podľa 

predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 4 

 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2024.  Mgr. A. Gajdošová oboznámila členov komisie s prehľadom  materiálov,  ktoré 

odbor školstva plánuje predložiť na jednotlivé rokovania Zastupiteľstva KSK do konca 

kalendárneho roka 2024. Tento návrh je možné dopĺňať podľa aktuálnych 

potrieb.                                                  

 

Diskusia: bez 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 17   

Za: 17   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 19/2024  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie  Rámcovú 

obsahovú náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 

2024                                                    

 

 

K bodu č. 5   

 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024. Návrh 

Plánu úloh  bol zaslaný mailom všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. Mgr. A. 

Gajdošová informovala členov komisie, že uvedený návrh plánu úloh  môže byť zo strany 

komisie aktuálne doplnený, prípadne inak upravený. Komisia hlasovala o pôvodnom návrhu 

Plánu úloh na II. polrok 2024. 
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Diskusia: bez 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 18    

Za: 18   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0 

  

Uznesenie  č. 20/2024: 

Školská komisia schvaľuje Plán úloh na II. polrok 2024 a  odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2024 

 

K bodu č. 6 

  

Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej  pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja. Za spracovateľa predloženého materiálu informovala Ing. H. 

Kubová. Výstupom  z pasportizácie elokovaných pracovísk (EP)  je návrh na vyradenie 7 EP 

ako súčasť 3 stredných škôl  zo siete škôl a školských zariadení k 31.8.2024 a ich následné 

zrušenie od 1.9.2024.  Na väčšine z nich od  1.9.2019   výchovno vzdelávací proces vôbec 

neprebiehal. Elokované pracovisko  Lastovce ako súčasť  Spojenej školy, Kollárova 17, 

Sečovce bude fungovať už len ako dielňa a teoretické vyučovanie bude prebiehať 

v priestoroch samotnej Spojenej školy v Sečovciach.  

 

Diskusia:  bez 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní:18     

Za: 18  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 21/2024: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť predloženie žiadosti 

Ministerstvu školstva, výskumu, vývoja a mládeže  SR o vyradenie elokovaných pracovísk zo 

Siete škôl a školských zariadení podľa predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 7. 8   

Implementácia projektov v oblasti vzdelávania a športu na školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK a Iniciatíva Európskej komisie a WB – Catching  Up Regions, dobiehajúcim 

regiónom. 

 Vzhľadom k tomu, že ide o  informácie z Plánu úloh komisie na I. polrok 2024, ktoré 

sa  obsahovo prelínajú, boli uvedené body programu spojené.  

Mgr. A. Gajdošová formou prezentácie informovala členov komisie o zrealizovaných 

a pripravovaných investíciách v rámci projektov do jednotlivých škôl. Medzi najväčšie 



5 

 

projekty patrí Technický kampus pri SOŠ, Šaca. Urbanistickou štúdiou bola predstavená ako 

škola  budúcnosti určená pre 1500 až 2000 žiakov, ktorá postupne prechádza postupnými 

úpravami. V rámci projektu Debarierizácie škôl bolo  úspešných 11 škôl, z Fondu 

spravodlivej transformácie 11 škôl, boli podané žiadosti o NFP na zníženie energetickej 

náročnosti budov, v rámci programu Slovensko predložené projektové zámery, zriadená bola 

materská škola ako  súčasť Spojenej školy na Bielocerkevskej v Košiciach a zámer je 

zriadenie druhej v Michalovciach, Tréningové centrá, Centrá excelentnosti, spustenie 

medzinárodného vzdelávacieho  programu  na Gymnáziu, Šrobárova, Košice, výstavba novej 

školskej jedálne pri OA, Rožňava, ktoré bude tréningovým centrom pre SOŠOaS, Rožňava. 

V rámci enviromentálnej výchovy bola v Kysaku realizovaná výstavba Klímaparku.  

Zámerom zriaďovateľa je preinvestovať minimálne 90 mil. eur s cieľom ďalšieho  

skvalitnenia výchovno vzdelávacieho procesu.  

 

V rámci diskusie : 

 

PaedDr. M. Kmeť – investovanie do škôl a plánovaná optimalizácie siete   

 

Mgr. A. Gajdošová uviedla, že pri plánovanej optimalizácii siete nebude dochádzať 

k uvoľneniu terajších školských budov okrem spojenia OA a Gymnázia v Trebišove. 

Aktuálne už sú pripravené návrhy na optimalizáciu siete, ktoré budú predložené na posúdenie  

 

Mgr. A. Tamásová sa pýtala na zriaďovanie materských škôl a ich reálnu potrebu 

  

Mgr. A. Gajdošová potvrdila reálnu potrebu vzniku materských škôl  v Košiciach 

a v Michalovciach, ktoré  budú súčasťou Spojenej školy, Bielocerkevská v Košiciach, druhá 

ako elokované pracovisko Spojenej školy. Určitou výhodou je aj fakt, že zmenou zákona  

prechádza financovanie materských škôl pod štát.  

 

Mgr. Marián Horenský, PhD. informoval o podujatiach KSK športového charakteru, ktoré sa 

uskutočnia v najbližšom období, prevažne počas mesiaca jún. Podujatia sú zamerané na rôzne 

vekové kategórie a na rôzne športové odvetvia.  

V oblasti športovej infraštruktúry informoval o procese kolaudácie telocvične v Spišskej 

Novej Vsi. V tomto prípade KSK bol úspešný v rámci výzvy Fondu na podporu športu (Infra 

4), v ktorej získal finančné prostriedky vo výške 1 100 000 EUR. Informoval aj o ďalších 

projektoch, ktorých rozpracovanosť sa nachádza v rôznej fáze. Pri všetkých projektoch sa 

komunikuje aj s príslušnými športovými zväzmi. Bola vyhotovená mapa, na ktorej je možné 

sledovať jednotlivé projekty v kraji, ktoré zastrešuje KSK (týka sa to projektov, ktoré sú vo 

výstavbe, príprave, alebo ide o ideové zámery).   

 

K bodu č. 9 

Návrhy, podnety a požiadavky   

 

K bodu č. 10 
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Mgr. A. Gajdošová informovala komisiu o  I. kole prijímacieho konania a vzhľadom na voľné 

miesta príprave II. kola na niektorých školách.   Uviedla smerné číslo 7030  pre stanovenie 

počtu žiakov  pre školský rok 2024/2025. Následne informovala o očakávanej výške 

nedoplatku všetkých škôl a školských zariadení za Veoliu v objeme cca 11 mil. eur, 

okolnostiach refundácie nákladov školám  zo strany štátu, možnej penalizácii a  o ďalších 

skutočnostiach s tým spojených.  

 

K bodu č. 11 

Predseda komisie sa poďakoval prítomným členom za účasť a o 14,30 hod. rokovanie 

školskej komisie ukončil.   

Najbližšie rokovanie školskej komisie je plánované na 05.08.2024.  

 

 

 

 

 

...................................................... 

    Mgr. Andrea Gajdošová, MBA  

           tajomník komisie 

 

...................................................... 

             PhDr. Marek Čižmár  

              predseda komisie 

                


